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Protokół Nr XIX/2020 

z sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 5 listopada 2020r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12.30. 

Obrady sesji były nagrywane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://www.youtube.com/watch?v=zXD7qq1fPao&list=PL-7Ux-

3EgMtZWMs4hFm0ua_1rksl3odNR  

Ad. 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

           Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, 

Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy i protokolanta. 

Ad. 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

           otwarcia obecnych jest 12 radnych w związku z tym rada jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi, wnioski do przekazanego porządku obrad. 

Burmistrz złożył wniosek o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad jako 

kolejnego punktu 9 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia  z gminą Morawica na uruchomienie komunikacji autobusowej. Radni przed 

rozpoczęciem sesji otrzymali projekt uchwały. Uchwała jest konieczna ze względu na to, że 

uruchomiono nowy nabór na dofinansowanie transportu publicznego i wspólnie z gminą 

Morawica chce złożyć wnioski. 

Przewodnicząca rady poddała pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad 

zgłoszony przez Burmistrza.  

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych 

wynik głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych 

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zmiany porządku obrad sesji stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 Przewodnicząca rady stwierdziła, że wprowadza do porządku obrad projekt uchwały 

jako kolejny punkt 9 w brzmieniu:  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia  z gminą Morawica na uruchomienie komunikacji autobusowej ponieważ 

wniosek o zmianę porządku obrad sesji uzyskał wymaganą bezwzględną liczbę głosów do 

zmiany porządku obrad.  

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. 

 Po wprowadzeniu zmian w porządku obrad przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał ostatniej sesji. 

6. Informacja o przebiegu  wykonania budżetu Gminy Pierzchnica za I półrocze 2020r. 

https://www.youtube.com/watch?v=zXD7qq1fPao&list=PL-7Ux-3EgMtZWMs4hFm0ua_1rksl3odNR
https://www.youtube.com/watch?v=zXD7qq1fPao&list=PL-7Ux-3EgMtZWMs4hFm0ua_1rksl3odNR
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/69/2019 z dnia 9 października 2019 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  z gminą 

Morawica na uruchomienie komunikacji autobusowej. 

10. Nowelizacja budżetu gminy na rok 2020. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji  na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących  

własności gminy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/44/2016 w sprawie przyjęcia Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pierzchnica. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2021. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Pierzchnica do wykonywania 

działalności  

w zakresie telekomunikacji. 

16. Wydanie obwieszczenia o jednolitym tekście uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Pierzchnica. 

17. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020. 

18. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

19. Wolne wnioski. 

 

Ad.4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu  

         z poprzedniej sesji w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniej sesji. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5.Przewodnicząca rady poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji  

          uchwał poprzedniej sesji. Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie wnosili uwag do sprawozdania. 
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Ad.6.Przewodnicząca rady poddała pod obrady informację z wykonania budżetu Gminy    

         Pierzchnica za I półrocze 2020r. przekazaną zarządzeniem Nr 182/2020 Burmistrza 

Miasta i Gminy Pierzchnica z dnia 26 sierpnia 2020r. w sprawie przyjęcia informacji z 

wykonania budżetu za I półrocze 2020r. Poinformowała, że radni otrzymali informację z 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2020r.  Komisja rewizyjna analizowała wykonanie 

budżetu za pierwsze półrocze 2020r. i pozytywnie zaopiniowała. Informacja z wykonania 

budżetu za półrocze podlega badaniu przez Regionalna Izbę Obrachunkową. Analiza informacji 

została przeprowadzona i wydana została opinia. Przeczytała opinię wyrażoną w formie 

uchwały Nr 107/2020 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z 

dnia 18 września 2020 roku w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Pierzchnica za I półrocze 2020 roku. Uchwała Nr 107/2020 Składu 

Orzekającego RIO w Kielcach stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Przewodnicząca otworzyła dyskusję w sprawie informacji z wykonania budżetu Gminy 

Pierzchnica za I półrocze 2020r. 

 Radna Kamila Adamczyk zapytała w sprawie wykazanych zaległości w tabeli zaległości 

i nadpłat na stronie 8 informacji z wykonania budżetu gdzie jest wykazane prawie 1 mln zł 

zaległości czy są to zaległości różnych podmiotów i z czego wynika zaległość z opłaty 

eksploatacyjnej. 

 Skarbnik Gminy poinformował, że wykazane zaległości w kwocie 951 700,89 zł są to 

wszystkie zaległości wszystkich podmiotów. Opłata eksploatacyjna jest za wydobywanie 

kamienia, pisku, żwiru. Powiedział, że w tych 951 tys. jest 395 tys. zł zaległości z tytułu 

funduszu alimentacyjnego, który jest wypłacany przez ośrodek pomocy społecznej. 

Radni nie zabierali więcej głosu w dyskusji w związku z tym przewodnicząca zamknęła 

temat informacji z wykonania budżetu Gminy Pierzchnica za I półrocze 2020 roku. 

 

Ad.7.Przewodniczaca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

         Nr XI/69/2019 z dnia 9 października 2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego. Powiedziała, że nie będzie czytać projektu uchwały tylko poinformowała, 

że projekt uchwały analizowała komisja budżetowa i po analizie wydała opinię pozytywną. 

Poprosiła burmistrza o odniesienie się do projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że rok temu była podjęta uchwała o dofinansowaniu zadań na 

drogach powiatowych i teraz koryguje się kwoty w stosunku do zrealizowanych zadań do kwot, 

które faktycznie zostały wydatkowane i jakie faktycznie zostały przekazane dla powiatu. 

Pierwotne kwoty były większe, natomiast po przetargach zostały zmniejszone dlatego jest 

konieczność skorygowania tych kwot w uchwale. 

 Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XI/69/2019 z dnia 9 października 2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XI/69/2019 z dnia 9 października 2019r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  



4 

 

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XIX/45/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmiany uchwały Nr XI/69/2019 z dnia 9 października 2019r.  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego została podjęta 

jednogłośnie. 

Ad.8.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zapewnienia  

         uruchomienia linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w ramach 

Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Projekt 

uchwały analizowała komisja samorządowa, która wydała opinię pozytywną. Dodała, że do 

tego projektu uchwały jest autopoprawka, którą radni otrzymali przed rozpoczęciem sesji. 

Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że ogłoszony został wczoraj kolejny nabór na dotacje na 

dofinansowanie przewozów autobusowych na cały przyszły rok w dobrym czasie teraz i żeby 

można skorzystać proponuje uruchomienie tras określonych w projekcie uchwały i to dotyczy 

tylko poruszania się po terenie gminy. Pierwsza trasa Pierzchnianka-Osiny-Drugnia Rządowa-

Drugnia-Wierzbie-Strojnów-Podlesie–Straszniów Gumienicki jest to kurs, który został 

uruchomiony na potrzeby uczniów szkół średnich. Kurs ten sprawdził się, generalnie jest 

nierentowny i wymaga dofinansowania. Kilkunastu uczniów z tego korzystało, teraz z racji 

tego, że jest obowiązek zdalnego nauczania nie działa ale jeśli z powrotem uczniowie wrócą do 

szkoły to kurs zostanie uruchomiony, bo okazało się, że jest bardzo potrzebny. Pozostałe dwa 

kursy pierwszy Pierzchnica-Kalina Górecka-Górki Skrzelczyce i drugi Pierzchnica – 

Maleszowa – Brody to są kursy do rozważenia jeśli będzie potrzeba to ewentualnie zostanie 

złożony wniosek o dofinansowanie. Prosił radnych o podjęcie uchwały żeby była możliwość 

szukania pieniędzy na ten transport. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w związku z tym przewodnicząca rady 

poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia 

linii autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XIX/46/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej została podjęta jednogłośnie. 

Ad.9.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

         na zawarcie porozumienia z gminą Morawica na uruchomienie komunikacji autobusowej. 

Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że poprzednia uchwała dotyczyła kursów które ewentualnie 

będą się odbywały tylko na terenie gminy Pierzchnica. Natomiast chcąc wyjść poza teren gminy 
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Pierzchnicy głównie w kierunku Kielc co dotyczy drugiej części gminy Maleszowa, Brody, 

Górki, Skrzelczyce to głównie jest przejazd przez gminę Morawica. Żeby uruchomić taką linię 

dotowaną musi być porozumienie między dwoma gminami. Mówił, ze jest po rozmowach z 

Burmistrzem Morawicy i gmina Morawica byłaby liderem tego porozumienia i można by 

próbować uruchomić jakieś dodatkowe kursy łączące bezpośrednio z Kielcami. Organizacja 

transport jest bardziej skomplikowana niż na terenie gminy i dlatego trzeba zawrzeć 

porozumienie. Dofinansowanie jest korzystne, bo na przyszły rok jest zagwarantowane 3 zł do 

kilometra i przewoźnicy mówią, że za takie pieniądze będą jeździć. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał czy kursy kończyłyby się w Skrzelczycach, w 

Brodach czy dojeżdżałyby do Pierzchnicy. 

 Burmistrz powiedział, że z Pierzchnicy nie ma problemu z połączeniem z Kielcami, bo 

jest przelotowo na Chmielnik, jeździ 201 i jeździ inny przewoźnik. W tych bocznych 

miejscowościach jest problem. Ta część gminy co była podejmowana poprzednia uchwała 

dotyczy trasy na Chmielnik i uruchomienia kursu byłaby w pewien sposób załatwiona. 

Natomiast z drugiej strony byłoby tak jeden kurs, byłoby przedłużenie do Skrzelczyc, bo 

dojeżdża do Radomic i druga trasa kurs Morawica – Brudzów – Zaborze – Lisów byłby 

przedłużony przez Brody, Maleszową do Chmielnika bo przewoźnik, który tam jeździł wycofał 

się. Te miejscowości zostały bez komunikacji dlatego jedyną szansą jakby to uruchomić to 

podłączyć się do tych tras, które jak gmina Morawica uruchomi. Dofinansowanie byłoby tylko 

za kilometry na terenie gminy Pierzchnica i wkład własny byłby tylko 10% tej kwoty co daje 

Wojewoda. 

 Radna Halina Wójcik zapytała czy będzie to przewoźnik prywatny i bus, czy będzie to 

autobus MPK. 

 Burmistrz powiedział, że to jest tak, że jak jest dotacja to ogłasza się przetarg. Autobus 

typu jak jeździ MPK za 3 zł nie będzie jeździł, bo koszt jest około 6 zł za kilometr. Musiałoby 

być bardzo dużo pasażerów i jedynie sensowne jest żeby jeździły małe busy, których jest 

mniejszy koszt eksploatacji i za takie pieniądze mogą jeździć. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z gminą Morawica na uruchomienie komunikacji autobusowej w związku z tym 

przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia z gminą Morawica na uruchomienie komunikacji autobusowej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XIX/47/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z gminą Morawica na 

uruchomienie komunikacji autobusowej została podjęta jednogłośnie. 

Ad.10.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  

           Gminy na rok 2020. Projekt uchwały analizowała komisja budżetowa, która wydała 

opinię pozytywną. 

Otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 



6 

 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

rok 2020 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XIX/48/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2020 została podjęta jednogłośnie. 

Ad.11.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale  

           w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-

2035. Projekt uchwały analizowała komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. 

Otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XIX/49/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 została podjęta jednogłośnie. 

Ad.12.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji  

           na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach  

wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności gminy. Projekt uchwały 

analizowała komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o 

zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że przy kościele parafialnym, który jest kościołem 

zabytkowym, ma wartość zabytkową przede wszystkim nie tylko wartość sakralną, proboszcz 

prowadzi poważne prace tynkarskie, malarskie, naprawcze, prowadzi prace w zakresie 

przeciwdziałania tzw. wilgotności, iniekcja grawitacyjna murów. Wartość tych robót wynosi  

130 tys. zł. Blisko 40 tys. zł pozyskał proboszcz dofinansowania od konserwatora zabytków, a  

także z różnych innych źródeł. Około siedemdziesięciu paru tysięcy muszą być środki własne 

parafii. Ksiądz proboszcz zwrócił się z wnioskiem żeby gmina wsparła te prace przy 

zabytkowym kościele. Jest propozycja żeby wesprzeć kwotą 10 tys. zł. to przedsięwzięcie, bo 

jest to jeden z najważniejszych zabytków na terenie gminy. Prawo pozwala aby mógł samorząd 

dofinansować prace przy zabytkowych obiektach i stąd jest propozycja i prośba żeby radni 

poparli ten projekt uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
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zabytków nie stanowiących własności gminy w związku z tym przewodnicząca rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach  wpisanych do rejestru 

zabytków nie stanowiących własności gminy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XIX/50/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach  wpisanych do rejestru zabytków nie stanowiących własności 

gminy została podjęta jednogłośnie. 

Ad.13.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

           Nr XV/44/2016 w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Pierzchnica. Projekt uchwały analizowała komisja budżetowa, która wydała opinię pozytywną. 

Poprosiła Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że swego czasu został uchwalony Plan Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Pierzchnica, który przewidywał termomodernizację różnych 

obiektów. W tej chwili jest ogłoszony nabór wniosków na termomodernizację obiektów 

użyteczności publicznej. Takim obiektem, który wymaga takiej termomodernizacji jest 

budynek byłej szkoły w Osinach, w którym w tej chwili są tam Warsztaty Terapii Zajęciowej 

dla osób niepełnosprawnych. Jest możliwość pozyskania dotacji 85% , więc wkład gminy byłby 

tylko 15%. Kompleksowy koszt termomodernizacji wynosi 800 tys. zł i bez pozyskania dotacji 

dla tego obiektu gmina sama przez wiele lat nie będzie w stanie wyremontować tego budynku. 

Do złożenia wniosku jest konieczne żeby ten obiekt był wpisany Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej Gminy Pierzchnica, bo to ułatwi ubieganie się o środki. Są to ostatnie takie 

korzystne pieniądze, bo w nowej perspektywie ma być wymagany już wkład własny 30 % i nie 

będzie to już tak korzystne jak do tej pory. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XV/44/2016 w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pierzchnica 

w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XV/44/2016 w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pierzchnica 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XIX/51/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmiany uchwały Nr XV/44/2016 w sprawie przyjęcia Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pierzchnica została podjęta jednogłośnie. 

Ad.14.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

           rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2021. Projekt 
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uchwały analizowała komisja samorządowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła 

Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że co roku jest obowiązek uchwalania takiego programu. 

Zakres współpracy jest podobny jak w poprzednich latach. Głównie współpraca opiera się z 

organizacjami pozarządowymi w zakresie prowadzenia szkoły i przedszkola w Drugni, w 

zakresie współpracy z Klubem Sportowym Polanie, czy też w realizacji programu 

przeciwdziałania narkomanii czy zwalczania alkoholizmu. Program ten określa zasady 

przyznawania dotacji i ich rozliczania. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2021 w związku z tym przewodnicząca 

rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na rok 2021 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XIX/52/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2021 została podjęta jednogłośnie. 

Ad.15.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie przystąpienia  

           Gminy Pierzchnica  do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji. Projekt 

uchwały analizowała komisja samorządowa, która wydała opinię pozytywną. Poprosiła 

Burmistrza o zabranie głosu w sprawie projektu uchwały. 

  Burmistrz poinformował, że ta uchwała jest potrzebna do tego żeby uruchomić 

bezpłatne WiFi na terenie Pierzchnicy. Udało się pozyskać dotację jedną bezpośrednio z unii 

europejskiej drugą z Ministerstwa Cyfryzacji na uruchomienie takiego bezpłatnego WiFi w 

miejscach publicznych czyli na Rynku, przy urzędzie przy szkole. Osoby które będą chciały 

skorzystać z WiFi w niedalekiej przyszłości będą mogły korzystać z bezpłatnego internetu. 

Żeby móc to uruchomić gmina musi się zarejestrować jako tzw. operator, a żeby się zgłosić do 

zarejestrowania musi być zgoda rady gminy i po to jest ta uchwała potrzebna. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie  przystąpienia Gminy 

Pierzchnica  do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji w związku z tym 

przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Gminy 

Pierzchnica  do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XIX/53/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie przystąpienia Gminy Pierzchnica  do wykonywania działalności w 

zakresie telekomunikacji została podjęta jednogłośnie. 
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Ad.16.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt obwieszczenia Rady Miejskiej w  

           Pierzchnicy w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Pierzchnica. Poprosiła Burmistrza o kilka słów wyjaśnienia tej sprawy. 

 Burmistrz poinformował, że jeśli są zmiany w aktach prawa miejscowego to jest 

obowiązek wydawania tekstów jednolitych tych aktów. Odbywa się to w formie obwieszczenia. 

Żadnych zmian w statucie się nie dokonuje  tylko wydaje się tekst jednolity czyli w stosunku 

do pierwotnego statutu wprowadza się zmiany, które kiedyś tam były uchwalone. 

Radni nie wnosili uwag w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt 

obwieszczenia Rady Miejskiej w Pierzchnicy w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Pierzchnica do zatwierdzenia. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia obwieszczenia Rady Miejskiej w 

Pierzchnicy w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminy Pierzchnica stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że obwieszczenie Rady Miejskiej w Pierzchnicy w 

sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Pierzchnica zostało przyjęte jednogłośnie. 

Ad.17.Przewodnicząca poddała pod obrady informację o realizacji zadań  

           oświatowych w Gminie Pierzchnica za rok szkolny 2019/2020. Poprosiła Burmistrza o 

przedstawienie informacji o realizacji zadań oświatowych w Gminie Pierzchnica za rok szkolny 

2019/2020. 

Burmistrz poinformował, że wszyscy radni otrzymali szczegółową informację i każdy 

przeczytał i zapoznał się z informacją. Powiedział, że każdego roku jest obowiązek złożenia 

sprawozdania, informacji z realizacji zadań oświatowych. Tak jak pokazane jest w informacji 

na terenie gminy jest dwie placówki oświatowe. Zwrócił się do radnych jakby były pytania 

dotyczące informacji to udzieli wyjaśnień. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 Radni nie wnosili zapytań w sprawie realizacji zadań oświatowych w Gminie 

Pierzchnica za rok szkolny 2018/2019 w związku z tym przewodnicząca zamknęła temat. 

 

Ad.18.Przewodnicząca poddała pod obrady punkt informacja z przeprowadzonej  

           analizy oświadczeń majątkowych i przedstawiła informację z przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Pierzchnicy. Informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Następnie Burmistrz przedstawił informację z przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych osób, które obowiązane były złożyć oświadczenia do Burmistrza. Informacja 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.19.Wolne wnioski. 

 Radny Michał Stępień zwrócił uwagę jako sołtys, że zbliża się czwarta rata podatku i za 

odpady komunalne i w związku z pandemią jaką formę przybrać odnośnie zbierania podatku 

czy odpuszcza się zbieranie przez sołtysów czy tak będzie jak przy drugiej racie. Mówił, że 
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występuje w tej sprawie, bo nie ma sołtysów na sesji  i wniósł żeby decyzję przekazać sołtysom 

w jakiej formie będzie inkaso czwartej raty. 

Radny Wiesław Kwaśniewski mówił, że zgłosił się do niego mieszkaniec Pierzchnicy i 

pokazał pismo jakie złożył do Burmistrza, a chodzi o zmianę nazwy ulicy Mlecznej na 

Bohaterów Westerplatte. Pytał jakie jest jego zdanie w tej sprawie i odpowiedział, że ulica 

Mleczna to taka nazwa, że można by ją zmienić, ale ostatecznie co powie Burmistrz i radni na 

zmianę nazwy ulicy. 

Burmistrz odnośnie zbiórki opłat i podatku powiedział, że zgodnie z przepisami na 

obywatelu ciąży obowiązek uiszczenia podatku i opłat do 15 listopada. Część osób płaci 

przelewami, natomiast część płaci w formie gotówkowej. Mówił, że po dyskusji wewnątrz stoi 

na stanowisku, że sołtysi jeśli chcą mogą zbierać podatek oczywiście w reżimie sanitarnym. 

Dodał, że z informacji z Sanepidu wynika, że zakażenie następuje jeśli czas kontaktu 

bezpośredniego trwa dłużej jak 15 minut. Jeśli kontakt będzie w krótkim czasie to nawet jeśli 

byłby kontakt z jakąś osobą zakażoną to taki kontakt powinien być niegroźny. Przy zachowaniu 

reżimu sanitarnego spokojnie można wyjść, bo jest to wyjście naprzeciw potrzebom 

mieszkańców, bo jak ktoś nie ma konta internetowego żeby nie musiał przyjeżdżać do banku 

wpłacać, szczególnie dotyczy to osób starszych, które lepiej żeby zostały w domu.  

Odnośnie wniosku o zmianę nazwy ulicy powiedział, że jest taki wniosek. Mówił, że 

miał taki plan żeby przede wszystkim spotkać się z radnymi z Pierzchnicy i w tym gronie 

przedyskutować temat i dopiero po tej dyskusji podjąć jakieś stanowisko jakąś decyzję. Przy 

tej ulicy nie ma mieszkańców i trzeba robić konsultacje w całej miejscowości Pierzchnica. 

Gdyby był jeden mieszkaniec przy tej ulicy to by wystarczyło zrobić konsultacje tylko z tym 

jednym mieszkańcem. Po przeprowadzeniu konsultacji rada dopiero rozstrzyga o zmianie 

nazwy ulicy. 

Radna Jadwiga Łopatowska zapytała jak przedstawia się sprawa ze zbieraniem folii od 

rolników po kiszonkach. 

Burmistrz poinformował, że udało się znaleźć firmę, która się tego podjęła. W tej chwili 

jest już sprawa na etapie podpisywania umowy i z tego co wie odbiór folii jest planowany na 

23 listopada. Ci co się zgłaszali o odbiór będzie bezpośrednio do tych rolników kontakt.  

Radna Renata Błaszczyk zapytała w jakiej formie to będzie robione, bo wcześniej było 

tak, że ten co zbierał, zabierał folię z konkretnych miejscowości, a teraz jak to ma się odbywać. 

Burmistrz powiedział, że prawdopodobnie trzeba będzie przywieźć na PSZOK. Mówił, 

że nie odpowie jednoznacznie w tej chwili. Zależy to głównie od firmy, która będzie zbierać. 

Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał jak przedstawia się sprawa z zakopanymi na 

terenie gminy odpadami. 

Burmistrz odpowiedział, że jeśli chodzi o zakopane odpady koło Osin prokuratura 

prowadzi postępowanie w celu ustalenia sprawców. Wiadomo sytuacje jest taka jaka jest to 

wszystkie postępowania w dużej mierze są zawieszone. 
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Radny Wiesław Kwaśniewski mówił, że był składany wniosek o uzupełnienie 

kruszywem poboczy drogi do Osin. Na sesji było obecny członek zarządu powiatu i obiecał, ze 

to będzie zrobione i to trwało prawie dwa lata. Na drugi dzień po sesji na której był obecny 

poseł Lipiec pobocza drogi były uzupełniane kruszywem. 

Radna Kamila Adamczyk pytała czy program szczepień jest tylko do 15 listopada i nie 

da go się przedłużyć. 

Burmistrz powiedział, że tak było ustalone w programie rozmawiał z kierownikiem i 

jest bardzo słabe zainteresowanie ale sytuacja jest taka, bo zaleca się żeby siedzieć w domu i 

jeśli ktoś nie ma potrzeby to raczej nie rusza się. W tym roku nie będzie szału, jest sytuacja 

szczególna, bo wszyscy spodziewają się, że w przyszłym tygodniu będzie narodowa 

kwarantanna i będzie zakaz wychodzenia z domu.  

Radny Michał Stępień powiedział, że to nie to że jest słabe zainteresowanie tylko ośrodek jest 

zamknięty i dlatego nie przychodzą się zaszczepić. 

Burmistrz powiedział, że była bardzo trudna sytuacja, bo przez pewien czas był na całą gminę 

tylko jeden lekarz, bo pozostali mieli COWID-a. Szczęście że ten jeden lekarz dźwigał całą tą 

sytuację i robił co mógł żeby ratować zdrowie. 

 Radny Michał Stępień mówił , ze z tego co jest wiadome doktor Lipińska odeszła z 

pracy z ośrodka zdrowia. Zapytał czy jakieś zastępstwo, jakiś doktor jest na jej miejsce. 

 Burmistrz powiedział, że doktor Lipińska była na 1/3 etatu. Dwoje lekarzy jest dalej na 

pełnych etatach i jest jeszcze jedna pani która, dwa razy w tygodniu przyjmuje. Mówił, że 

rozmawiał z kierownikiem w tej sprawie. Powiedział, że na chwilę obecną jest ciężko znaleźć 

lekarza ponieważ jest stan pandemii to stawki, które będą oferowane w szpitalu tymczasowym 

na Targach w Kielcach gdzie jest organizowany to nie przebije się tych stawek. Trzeba 

przetrwać ten okres aż się uspokoi trochę pandemia w kraju. 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca rady podziękowała wszystkim za 

udział i zamknęła sesję rady miejskiej.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1340. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

S.Kielesiński  

        Przewodnicząca Rady 

        (-) Maria Łopatowska 

 


